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Toespraak voorzitter Machiel van der Woude bij de nieuwjaarsborrel Stadsdorp Zuid op 15 januari 2025 
 
Welkom allemaal bij onze nieuwjaarsborrel in het onvolprezen Apollo First Hotel, de 
vijftiende alweer. Het is ontzettend fijn dat zoveel leden van ons mooie stadsdorp hier 
aanwezig zijn. Namens het bestuur wens ik jullie allen een fantastisch jaar toe met een 
goede gezondheid en veel plezier. We gaan ervoor in StadsdorpZuid en hopen in het nieuwe 
jaar met elkaar een bijdrage te leven aan ons aller geluk. Dit in een onzekere wereld, vol 
geweld, die snakt naar vrede en minder populistisch gedoe.  
 
Ruim een maand geleden troffen we elkaar hier bij de Kerstbijeenkomst, de traditionele 
afsluiting van het jaar. Het was lekker druk en supergezellig. Natuurlijk was er een prachtig 
kerstverhaal van Ruud Bartlema en ging ons koor helemaal los. Uiteraard mocht de 
voorzitter ook iets zeggen.  Aan het eind van mijn speech had ik het grote genoegen om 
Jacques en Marijke Allegro te mogen toespreken en ze namens ons allen te bedanken voor 
hun grote, niet aflatende inzet voor ons stadsdorp. Dit gebaseerd op hun diepe overtuiging 
dat nabuurschap van grote betekenis is voor ouderen. We hebben aan die overtuiging ons 
stadsdorp te danken, reden waarom Jacques en Marijke op 11 december jl. benoemd 
werden tot erevoorzitter en erelid van onze vereniging.  
 
In mijn toespraak blikte ik verder terug op het afgelopen jaar, dat weer bol stond van de 
sociale, culturele en sportieve activiteiten van de verschillende kringen, de inspirerende, 
zeer aangename borrels en de vele, super interessante lezingen, georganiseerd door de 
volijverige evenementencommissie.  
 
Vandaag wil ik graag met jullie vooruitblikken. Het belooft weer een enerverend jaar te 
worden. We hebben voor 2025 een belangrijk kompas, in elkaar gezet tijdens de 
Dorpspleinbijeenkomst op 12 november jl. Deze bijeenkomst vindt om de twee jaar plaats 
om met elkaar te verkennen of wij nog steeds voldoen aan onze primaire doelstellingen en 
of een aantal onderwerpen hieraan zou moeten worden toegevoegd. We hebben in 
november gediscussieerd aan de hand van vier gespreksthema’s - engagement, 
huisvesting/wonen, werving en hufterigheid en de uitkomst van deze discussie zal 
binnenkort door het bestuur worden vertaald in een concreet actieplan.  
 
Zonder nu te veel in detail te treden gaat het o.a. om de herijking van de introductie van 
nieuwe leden en om onderzoek naar de toegankelijkheid voor nieuwe doelgroepen. Verder 
wordt de oprichting van een werkgroep maatschappelijke vraagstukken overwogen. Voor 
wat betreft de huisvesting richt de aandacht zich o.a. op het geclusterd wonen en de 
mogelijkheid om collectief zorg in te kopen. Ook hier zal een nieuwe werkgroep het 
voortouw nemen onder regie van Nelleke Maan. Nelleke zal direct een en ander toelichten.  
Met betrekking tot de werving van nieuwe leden zal de bekendheid van ons Stadsdorp 
bevorderd worden via de sociale media en zal het voorlichtingsmateriaal (flyers, posters) 
worden vernieuwd en op uiteenlopende plekken breed worden verspreid. Tenslotte wordt 
ook de hufterigheid in onze buurt aangepakt. Dat kan al door elkaar consequent op straat te 
groeten. Een heel goede tip, gedragsregel van ons nieuwe bestuurslid Roland de Haas.  
 
We gaan met het plan binnenkort actief aan de gang en zullen de voortgang zeker bespreken 
tijdens de ALV, die dit jaar op 16 april gepland is. Soms is een ledenvergadering in een 
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vereniging een beetje corvee, een slecht bezochte bijeenkomst die er nu eenmaal bij hoort. 
Dat is in ons Stadsdorp geenszins het geval, zo is mijn ervaring. De opkomst is gelukkig heel 
goed en er is ruim plaats voor discussie over het wel en wee van onze vereniging. Binnenkort 
start alweer de voorbereiding van de komende ALV onder regie van onze secretaris Marjan 
Lubbers.  
 
De aandacht zal dit jaar zeker ook gaan naar het 15-jarig jubileum van ons stadsdorp. Die 
gebeurtenis laten we natuurlijk niet ongemerkt voorbijgaan. Binnenkort wordt een 
jubileumcommissie geïnstalleerd die zich gaat buigen over een feestelijk programma. Via de 
nieuwsbrief en de website worden jullie op de hoogte gehouden van de plannen rond het 
jubileum.  
 
In een vooruitblik mag de Vrijheidsmaaltijd op 5 mei niet vergeten worden. In 2023 zijn we 
hier op initiatief van de Gemeente mee begonnen en we hebben toen met onze vrienden 
van Kantoor Ditt een indrukwekkende bijeenkomst gehad, buiten op de hoek van het 
Minervaplein/Michelangelostraat. Op 5 mei 2025 is er op dezelfde plek weer een 
vrijheidsmaaltijd gepland, in, naar ik hoop, ook in jullie aanwezigheid. We vieren dan met 
elkaar de vrijheid, die ons zo lief is, en staan stil bij het gevaar en onrecht wat er was en wat 
nu weer om ons heen opduikt.  
 
 
Lieve mensen,  
 
2025 wordt een mooi jaar voor de leden van ons stadsdorp. Daar ben ik heilig van overtuigd. 
Of je nu samen tafeltennist, boeken leest, fietst of uit eten gaat, het is inspirerend en leuk. 
En zo is er nog een hele rits activiteiten die we samen kunnen beleven. De lijst is lang, voor 
ons allen zit er altijd wel iets bij. En als dat toch niet het geval blijkt te zijn: er is ruimte zat 
om iets nieuws te starten, al dan niet met de leden die je kent uit je BinnenBuurt of bent 
tegen gekomen bij een borrel of een lezing. Laten we bij dit alles ons vooral focussen op 
persoonlijk contact. Alleen op die manier voelt je je welkom, gekend en gehoord. En is er de 
bereidheid mee te doen, om binnen onze vereniging taken uit te voeren en elkaar te helpen 
als het tegenzit.  
 
Met deze gedachte wil ik graag, mede namens Marjan, Joris en Roland, eindigen met een 
toost op ons Stadsdorp, op onze nieuwe leden, op onze onderlinge band en op al onze 
activiteiten. Dat we er maar een prachtig jaar van mogen maken. Proost!    
 


